

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN PHOSPHATE MINES Date: 11-10-2021 11:03:26 AM Subject: Other Material Information</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مناجم الفوسفات الاردنية التاريخ: AM 11:03:26 2021-10-11 الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى</p>
<p>JORDAN PHOSPHATE MINES announces the occurrence of the following material event:</p>	<p>تعلن شركة مناجم الفوسفات الاردنية عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:</p>
<p><b>Material Event</b></p>	<p><b>الحدث الجوهري</b></p>
<p>Date of event: 11-10-2021</p>	<p>تاريخ الحدث الجوهري: 2021-10-11</p>
<p>Other</p>	<p>أخرى</p>
<p>The Jordan Phosphate Mines Company has signed a memorandum of understanding with Engicon for Maintenance and Operation to enter into a commercial partnership aimed at treating water used in washing the phosphate in the Eshidiyeh mines. This (BOT) project will help provide reusable water for industrial and agricultural purposes; which will result in improving and conserving environment in the area.</p>	<p>قامت شركة مناجم الفوسفات الاردنية بتوقيع مذكرة تفاهم مع شركة انجيكون للصيانة والتشغيل للدخول في شراكة تجارية لمعالجة مياه غسيل الفوسفات في مناجم الشيدية من خلال توفير مياه صالحة لاعادة الاستخدام لأغراض الصناعة والزراعة والتي ستؤدي الى تحسين الواقع البيئي في المنطقة والمحافظة عليه، وسيتم تنفيذ المشروع وفق نظام (BOT).</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: سناء قراعين</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: سناء قراعين</p>